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Emne: SV: Christianshavns Lokaludvalg om Det Blå Råd 

 

 

Hej Christian – og Poul og Mette 

 

Mange tak for jeres henvendelse – vi har fået rigtig mange positive tilbagemeldinger på havnestrategien, 

herunder har der været meget stor interesse for deltagelse i Det blå råd. Det er vi naturligvis rigtig glade 

for, men det har også været nødvendigt at overveje, hvordan vi bedst imødekommer de mange 

interesserede. 

 

Vi har derfor besluttet at lave to årlige havneseminarer, hvor alle havnens aktører inviteres indenfor. Her 

kan vi så – som hhv. opfølgning på og forberedelse af højsæsonen – sætte forskellige temaer på 

dagsordenen, fx nye sikkerhedstiltag, trafikadskillelse/zonering, god havnekultur, udviklingen af 

miljøer/faciliteter etc. Det forum har vi valgt at kalde ’Det blå råd’. 
 

Samtidig anderkender vi, at der er interessenter – fx lokaludvalgene – som har en særlig aktie i havnens 

udvikling. I er faktisk otte lokaludvalg, som grænser ud til havnen, og på den baggrund er vores tanke, at 

det kunne være relevant at lave et særligt forum for jer, som kunne mødes fx to gange om året. Det 

betyder selvfølgelig ikke, at I ikke samtidig bliver inviteret til havneseminarerne sammen med alle de andre 

aktører, men så er vi i hvert fald sikker på, at vi får lokaludvalgenes perspektiver og ideer med i arbejdet. 

 

Vi vil forsøge at få et møde i kalenderen allerede inden sommerferien, og jeg vil vende tilbage med en 

invitation snarest. For at holde deltagerantallet på et hensigtsmæssigt niveau er vores indstilling, at 

lokaludvalgene kan lade sig repræsentere af to deltagere, hhv. en politisk og en administrativ. 

 

Jeg håber, at det kan imødekomme jeres behov. 
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